



Ochre est une marque d'origine Anglaise fondée en 1996 par un trio de designers Joanna, Bibby, Harriet Maxwell Macdonald et Solenne de la Fouchardière. Avec des showrooms à Londres et New York, Ochre est connu pour son style intemporel, pour des luminaires, meubles et tapis fait à la main, à la demande dans des petits ateliers locaux. Les designs Ochre utilisent des matériaux bruts, des techniques traditionnelles, valorisant de hauts standards de confection, collaborant avec des ateliers en Angleterre ou aux Etats Unis. Les showrooms Ochre sont de belles mises en scène qui mettent en avant des designs glamour, éternels et discrets.

OCHRE was created by Joanna Bibby and Harriet Maxwell Macdonald in 1996. Later joined by Solenne de la Fouchardière, the three designers bonded over their passion for materials and a deep appreciation of craftsmanship, design and art. OCHRE designs are inspired by the innate beauty of natural materials and a respect for traditional hand-forming techniques. OCHRE ensures each piece is crafted with impeccable standards, working on a made-to-order basis with a series of specialist workshops in the UK and US. Today, OCHRE is acclaimed internationally with showrooms in London and New York and continues to grow organically whilst staying true to its considered design roots. It is the destination for those searching for discreet glamour – the hallmark of OCHRE.

OCHRE®

+44 (0) 7968 079 767 • enquiries@ochre.net
www.ochre.net

